

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DIMENSIONS:JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION Date: 14-07-2024 02:38:00 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري التاريخ: 14-07-2024 02:38:00 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>DIMENSIONS:JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهرى</p>
<p>Date of event: 14-07-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرى: 14-07-2024</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>We would like to inform you that we would like to own ownership as a partner in Al-Yasmeen Securities and Investment Company with a value of (500,000) five hundred thousand dinars, i.e. (33.33%), noting that the payment method is cash. The objectives of ownership are strategic partnership and long-term investment</p>	<p>نود إعلامكم بأننا نرغب بالتملك كشريك في شركة الياسمين للأوراق المالية والاستثمار بقيمة (500,000) خمسمائة ألف دينار ، أي ما نسبته (33.33%) علما بأن طريقة الدفع نقدا و غايات التملك الشراكة الاستراتيجية والاستثمار طويل الاجل</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمود عساكر</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمود عساكر</p>